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五月第一次模拟考试英语试卷 注意事项：1、本试卷分第I卷

（选择题）和第II卷（非选择题），满分150分，时量120分钟

。2、所有答案均须按要求答在答题卡上，不能答在试卷上。

第I卷第一部分 听力(共三节，满分30分)做听力部分时，请先

在试卷上作答．听力部分结束前，你将有两分钟的时间将第1

至第17小题的答案转涂到答题卡上，将第18至第20小题的答

案转写到答题卡上。 第一节(共5小题，每小题1.5分，满分7.5

分)听下面5段对话．每段对话后有一个小题，从题中所给的A

、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在试题卷的相应位置

．听完每段对话后，你都有10秒钟的时间来回答有关小题和

阅读下一小题。每段对话仅读一遍．例：How much is the

shirt?A. ￡19.15. B. ￡9.15. C. ￡9.18.答案是B。1. How many

colds has the man had?A. Eight B. Two. C. Four.2. What’s Mary

’s address?A. 1664 Garden Street.B. 1664 Guard Street.C. 1646

Garden Street.3. What does the woman want to do?A. To buy some

stamps.B. To mail something.C. To mail some letters.4. What is the

probable relationship between the two speakers?A. Boss and

secretary.B. Teacher and student.C. Librarian and borrower.5. What

do we learn from the conversation?A. Dennis was a piano player.B.

The woman didn’t know the pianist, but she knew Dennis.C. The

woman didn’t know who Dennis was. 第二节(共12小题；每小

题1.5分，满分18分)听下面4段对话，每段对话后有几个小题



，从题中所给的A、B、C三个选项中选出最佳选项，并标在

试题卷的相应位置．听每段对话前，你将有时间阅读各个小

题，每小题5秒钟；听完后，各小题将给出5秒钟的作答时间

。每段对话读两遍。听第6段材料，回答第6至第8小题.6.

What was the woman speaker?A. A college student.B. A middle

school student.C. A housewife.7. What kind of job would the

woman like to do?A. Housework.B. Office work.C. Work in the

open air.8. What job might the woman finally take?A. Working for a

road-building company.B. Cutting grass.C. Typing letters in the

office.听第7段材料，回答第911题.9. Where is Tom now?A. In the

school.B. In a restaurant.C. At the cinema.10. Who answers the

telephone?A. Mrs. Brown, Tom’s sister.B. Mrs. Brown, Tom’s

mother.C. Mrs. Black, Tom’s aunt.11. What does Bill want Tom to

do?A. Bring some food for the picnic.B. Bring some toys for the

game.C. Bring some toys for the trip.听第8段材料，回答第1214

题.12. How was the party like last night?A. It failed completely.B. It

was good. C. It was dull.13. Why couldn’t the woman go to the

party last night?A. Because she wasn’t feeling well.B. Because she

forgot the date.C. Because she disliked it.14. What did she drink at

night recently?A. Beer. B. Coffee. C. Tea.听第9段材料，回答

第1517题.15. What’s the weather like in Greece?A. Pleasant. B.

Terrible. C. Neither good nor bad.16. What’s the weather like in

spring?A. The sun shines every day.B. It’s often windy in March

and always warm in April and May.C. It’s always warm. and never

rains.17. What’s the relationship between the man and the

woman?A. Husband and wife. B. Friends. C. A Greek and a stranger.



第三节 （共3小题，每小题1.5分，满分4.5分）听下面一段材

料，将第18至20三个小题的信息补充完整，每个小题不超过3

个单词。听材料前，你将有时间阅读各个小题，每小题5秒钟

；听完后，各小题将给出15秒钟的作答时间。本段材料读两

遍。 Friends in Books or in Reality?Friends from books: always

make us 18 without any fear of hurting our feelings.always be ready

to give us 19 .Friends from reality:may be 20 to us.may hurt our

feelings or even abandon us. 100Test 下载频道开通，各类考试题

目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


